
PROTOKoL NrXLrV2017

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 6 wrze6nia20l7 r,
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyriska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz.9:30, zakoftczono o god.z.l0:20

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 12 Radnych

Nieobecni Radni: Tomasz Bielecki, Sylwester Kasprowicz, Bogdan Wantowski

- lista obecnosci stanowi zal4cznik do protokoh,r.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

l.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Soltysi

- lista obecnoSci stanowi zal4cznil do protokolu

Porz4dek sesii:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesji i etwierdzenie Prawomocno5ci obrad.

Obrady XLII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 9:30 Pan Andrzej Kornacki Przewodnicz4cy

Rady Gnriny. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastgpnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu

Usty obecno6ci, na sali znajduj sig 12 radnych co stanowi kworum do podeimowania prawomocnych

uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porzqdek dzienny obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozygg zmiany porzqdku obrad.

Wnioski o zmiane porz4dku obrad sesii wnie5li: nie wniesiono.

Nastgpnie Przewodnicz4ry Rady poddal pod porz4dek obrad.

Rada Grniny w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych

glosami:
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przyjgla porz4dek obrad XLII sesii Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesii, i stwierdzeniu
prawornocnoSci obrad iest nastgpuj4cy:

3.Podjgcie uchwal w nastgpuiqcych sprawach:

1) wyra2enia zgody na nabycie przez Gming Rybno nieruchomosci.

4.Wolne wnioski i zapytania.

5.Zamknigcie obrad.

Ad3.Podiecie uchwal w nastepuiqcych sprawach:

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6c sig do Radnego pana piotra Kamiriskiego
Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie
projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal, iz wszystkie projekty uchwal zostaly pozytywnie
zaopiniowane przez komisie resortowe.

Nastepnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Glos zabrali:

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zapytar, czy podczas komisii ustarona zostala kwota
zakupu nieruchornoSci.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil sig do W6jta Gminy o poinformowanie mieszkarlc6w o kwocre
zakupu nieruchomoSci.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyjadnil, i2 powolal w tej sprawie grrpg ,,nego cjacy1n4,, .

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wyja6nila, 2e sprzedawca zaproponowal kwotg 4g0 ty6.
Gmina zaf proponuie kwotg 400 ty6.

Na tym dyskusig zakoriczono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych,
glosami:
- 72 - ,,2a",
-0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymui4cych sig"
podigla uchwalg Nr XI-ll/S7fl7 w sprawie wyra2enia zgody na nabycie przez Gming Rybno
nieruchomo6ci.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.4.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal o budowie wie2y stra2ackiej w

Koszelewach, kt6rej fundatorem jest Pan Adam Nowakowski.

Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil sig do Sekretarza o powolanie komisji, kt6ra zajmie sig

przygotowaniem nowego podzialu gminy na okrggi wyborcze. Zaproponowal aby osoby, kt6re zajgly

sig bezdomnymi psami zostaly zwolnione z oplaty za posiadanie psa.

Sekretarz Gminy - Pani ]olanta Jendrycka podkre5lila, 2e kwota 10 zl nie jest zbyt wysok4 kwot4 ,

jednak2e ptzy przygotowywaniu projektow uchwal podatkowych ta kwestia zostanie wzigta pod

uwagg.

Radna - Pani Agnieszka Wysocka zwr6cila uwagg, aby w przyszlo6ci honorowaC za osi4gnigcia w

nauce uczni6w uczgszczaj1cych do szk6l poza terenem gminy.

Radny - Pan Piotr Gurgielewic z zwricil sig z pytaniem do W6ita Gminy, czy Gmina bgdzie skladad

wniosek do Ministerstwa Edukacji o zwrot koszt6w wdra2ania reformy o5wiaty. Zwrictl teiz ruwagg,

i2 jego sesia zwi4zana z nadaniem Honorowego Obywatela Gminy Rybno powinna miei charakter

bardziel woczysty .

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyja6nil, iZ Gmina bgdzie wnioskowat o zwrot koszt6w

wydatk6w zwi4zanych z wprowadzaniem reformy oSwiaty. Wskazal, i2 planuje sig adaptaqg strychu

na sale lekcfne w Szkole Podstawowej w Rybnie, w Szkole Podstawowej w Rurnianie oraz

dostosowanie pomieszczeri i wykorzystanie na sale lekcyjne pomieszczerl w Szkole Podstawowej w

Koszelewach i Zabinach. W kwestii sesji zwi4zanej z nadaniem tytulu ,,Honorowego Obywatela

Gminy Rybno" podkre6lif ie zawsze czynione iest to w spos6b godny. Tym razem w uzSodnieniu z

Pani dr Aleksandr4 Piotrowsk4 odbgd4 sig spotkania z uczniami w poszczeg6lnych szkolach.

Radny - Pan Waldemar Reszka zrarr6cil uwagg na uszczeg6lowienie Stafufu Swietlicy w Tuczkach ,

montaZ tabliry informuj4cej ,,Swietlica wiejska". Zwr6cil uwagg na zagrozenie jakie stawiai4 drzewa



znajdui4c sig w parku, mai4tku Paistwa Kaps6w oraz na brak w dalszym ci4gu o6wietlenia przy
bloku nr 59 w Tuczkach

sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wyjasnila, z jest to iwietlica i spebria

wszelkie normy. w kwestii drzew poinrormowal, i2 zapozna sig z tematem, zas w sprawie oswietlenia

Gmina nie odpowiad,a za d.zialania i op6Znienia ze strony Energii w montazu oSwietlenia. Zapewnila,
2e Gmina doklada wszelkich starari w tym zakresie.

soltys wsi Rybno - Pan Henryk wi6niewski: zwr6cil uwagg, i2 na wysokosci ulic G6rnej i poprzecznej

znajduje sig slup elektrycznym, z kt6rego zdigto lampg . Zapytar r6wnieiz czy na urtcy zajeziornej przy
posesji Pafstwa Labickich zostanie zamontowana lampa. Zapytal w jaki spos6b zapalad o5wietlenie
na ulicy Praskiej i pasa2u handlowym.

Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil uwagg na koniecznoSi o5wietlenia altany.

sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka podkreslila, 2e Gmina nie ponosi odpowiedziarnofci za
op6znienia ze strony Energii., nie ma to r6wnie2 nic wsp6lnego z oszczgdnosciam i czy zlq woll ze
strony Gminy.

soltys wsi Gr4dy - Pan Miroslaw Remus wni6sl o zmiang rokalizacji znaku nazwy miejscowo6ci

Gr4dy od strony Kielpin. Wskazal,2e pani Sekretarz obiecala Iatarnig przy jego posesji.

Radny - Pan waldenar Reszka zapytal, czy zostala podpisana umowa na budowg ronda w Tuczkach.
Czy zostal wyloniony wykonawca?

W6jt Gminy .. Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi na pytanie soltys wsi Gr4dy wskazal, i2
organizacja ruch zostanie przy'wr6cona po wykonaniu asfartu, wykonawca ma termin na wykonarue
tego do korica maja przyszlego roku. W kwestii budowy ronda w tym tygodniu Zarzyd Dr6g
wojew6dzkich powinien oglosii przetarg. poinformo war, 2n wzr6srkosztorys inwestorski.

Radny - Pan Piotr Kamiriski zapytar jak wygl4da sprawa scie2ki pieszo rowerowej na odcinku drogi
Dgbieri-Rybno.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski w odpowiedzi wskazara, Le w sptawie budowy dcie2ki s4

op6Znienia z powod6w geodezyjnych . Uzgodnienie s4 na tyle daleko posunigte, 2e mo2na oglosii
przetarg. Nie mniej jednak Zarz4dDr6g wojew6dzkich nie zd4Ly zbrtd,ow4 scie2ki do korlca roku.



Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka: wskazala, iZ zostan4 podjgte dzialania w sprawie
uruchorrienia zmiany okrgg6w wyborczych.

Radny - Pan Pioh Kamirlski wskazara, iL w kwestii budowy scie2ki pieszo rowerowej to ma wiedzg,
i2 budowa zostala przesunigta na II polowg 201g roku. Zwr6cil uwagg aby poinformowai rolnikow w
kwestii ewentualnego oddania grrntu pod budowg 5cie2ki.

Wdjt Gminy - Pan Tomasz Wggrz1'nowski wyjadnil, iZ inwestycje prowadzi Zarz4d Dr6g
wojew6dzkich . Je2eli wynikaj4 jakief problemy projektowe to nie jest sig w stanie ich unikn4{.

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara wskazala, i wszyscy otrzymali harmonogram prac

inwestycyjnych zwiEzanych z programem naprawczym drogi wojew6dzkiei.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki wni6sl o rurprawe drogi w odcin_ku Hartowiec-

Zwiriarz oraz przy posesji Pana Jana Trzeciriskiego. Zapytal teL, czy zostal okreSlony termin realizacii

budowy drogi na odcinku Zwiriarz-Truszczyny. Nastgpnie podzigkowal W6itowi za zamieszczprie

oglosz,enia o zbli2ajEcej kolejne edycji czempionatu.

Wdjt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal, i2 w kwestii stanu drogi nie mial zgloszefi.

W zakresie za9 btd.owy odcinka drogi Zwiniarz-Tntszczyny Srodki nie zostaly jeszcze przekazane. Z

posiadanych informacji do 15 paZdziernika droga ma byC wykonana.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zapytal, czy jest reakcja na usunigcie drzew

znaiduj4cych sig w rejonie tej inwestycji.

W6jt Grniny - Pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi wskazala, i2 oznaczone drzewa

ptzeznaczone s4 do wycigcia.

Ad.5.Zamkniecie obrad.

O godz.70:20 Przewodniczqcy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady XLII sesii zwyczajnej Rady Gminy Rybno. 
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Na tym protok6l zakoriczono. 
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Do niniejszego protokolu zal4cznik formalny stanowi nagranie


